
May-Britt har levt med en sjukdom som heter kol i 25 år. Kol är en 
sjukdom som sätter sig på lungorna och gör att luftrören drar ihop sig och 
gör det mycket svårare att andas. De flesta som får kol har rökt eller 
röker de. Men May-Britt har aldrig rökt och inte hennes man heller. Hon 
säger att hon har arbetat i olika lokaler där folk har rökt inne. Men det 
var innan man inte fick röka inomhus. 

När May-Britt fick diagnosen fick hon tre mediciner som hon skulle ta 
dagligen. Hon kan inte gå restaurang lika ofta som förr. För att hon klarar 
inte av starka parfymdofter. Hon klarar även inte av rök eller starka 
blomdofter.Efter en förkylning som May-Britt hade för ungefär en månad 
sedan har hon mått mycket sämre hon orkar inte gå lika långa promenader 
och hon har inte alls lika mycket energi.

En halv miljon av alla svenskar beräknas att ha kol. Men bara runt fem 
svenskar får diagnos att ha kol. Varje år dör ungefär 2800 svenskar av kol.

Jag tycker att det är dumt att inte alls många får diagnosen att ha kol. 
Alltså om man tror att en halv miljon har det då borde man ha mera koll 
på vilka som har det. Det finns säkert människor som dör av kol fast de vet 
inte om det. Sen tycker jag att det är lite konstigt att man säger att folk 
inte ska röka. Men varför säljer man då cigarett om man inte ska röka. 
Man borde försöka hitta en medicin eller behandling för att få bort den 
här sjukdomen. 

                                             Hälsoartikel


